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PROTOKÓŁ Nr IV/2014  

sesji Rady Miasta Ostrów Mazowiecka 

odbytej w dniu 30 grudnia 2014r. 

 

Stan Radnych Rady Miasta             -   21. 

Liczba Radnych obecnych na sesji  -  21. 

 

 

W obradach sesji Rady Miasta udział wzięli: 

Listy obecności w załączeniu do Protokołu. 

 

Obrady rozpoczęto   13
00

 ,  zakończono  o godzinie 16
 10

 . 

 
 

Punkt 1 

 Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  dokonał otwarcia IV sesji Rady 

Miasta, zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  o samorządzie 

gminnym  / t.j.  z 2013 r. Dz. U. poz. 594 z późn. zm. / wypowiadając formułę „Otwieram IV 

sesję Rady Miasta Ostrów Mazowiecka”.  Następnie przywitał serdecznie zaproszonych gości 

oraz wszystkich przybyłych na obrady. 

W obradach udział wzięli: 

1. p. Jerzy Bauer    - Burmistrz Miasta, 

2. p. Zbigniew Chrupek    - Pierwszy Zastępca Burmistrza Miasta,  

3. p. Anna Wilczyńska   - Skarbnik Miasta, 

4. p.  Anna Bylińska    - Radca Prawny Urzędu Miasta    

5. p. Beata  Rewkowska   - Naczelnik Wydz. A-1 

6. p. Halina Bardyszewska   - Naczelnik Wydz. B-2 

7. p. Mieczysław Rejniak   - Naczelnik Wydz. C-3   

8. p. Grzegorz Czyronis  - Naczelnik Wydz. D-4 

9. p. Waldemar Skurzyński  - Naczelnik Wydz. E-5  

10. p. Paweł Mieczkowski    - Kierownik  Biura G-7 

11. p. Dariusz  Nowacki   - Komendant Straży Miejskiej  

12. p. Krzysztof Kołodziejczyk  - Kierownik L-10 

13. p. Adrian Paszczyk   - pomoc administracyjna 

14. p. Sławomir Przeździecki  - Dyrektor Miejskiego Zakładu Obsługi Jednostek 

Oświatowych   

15. p. Jacek Kalinowski    - Dyrektor Miejskiego Domu Kultury 

16. p. Elżbieta Chojnacka   - Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej 

17. p. Waldemar Konarzewski  - Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

18. p. Kazimierz Zacharski     - Prezes   Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o. 

19. p. Zbigniew Kośnik   - Kierownik OWiK w ZGK Sp. z o.o.  

20. p. Andrzej Bukłaha  - Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej  Sp. z o.o. 

21. p. Mirosław Przastek   - Prezes Towarzystwa Budownictwa Społecznego  Sp.             

z o.o. 
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22. p. Barbara Kędziora   - Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej 

23. p. Katarzyna Kolasińska   - Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy typu 

A i B 

24. p. Ryszard Mierzejewski   – Przewodniczący Rady Nadzorczej  ZEC Sp. z o.o. 

25. Przedstawiciele prasy i telewizji lokalnej i regionalnej  

26. Stefano Kocka   - Przedsiębiorca 

27. Tadeusz Szwaguliński   - mieszkaniec miasta   

28. Mieszkańcy miasta   

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych stwierdził, że na stan 21 Radnych 

obecnych w chwili otwarcia sesji jest 20 Radnych / radny p. E. Podbielski dotarł w trakcie 

posiedzenia /, w związku z czym wszystkie uchwały podjęte w toku obrad będą prawomocne. 

 

Punkt 2  

Informacja o  porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że Porządek obrad  

IV sesji Rady Miasta  radni otrzymali wraz  z zaproszeniem i materiałami na sesję.  Dodał, że 

Rada Miasta  może wprowadzić zmiany do  porządku obrad  bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu Rady. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zgłosił wniosek o wprowadzenie do 

Porządku obrad punktu : Informacja Burmistrza Miasta o nowych taryfach za wodę i ścieki. 

Rady podkreślił, że jest to pierwszy przypadek gdy nowe taryfy wchodzą w życie w sytuacji 

gdy w procedurze ich ustalenia został pominięty organ opiniujący jakim jest Rada Miasta.  

Radny p. Władysław Krzyżanowski zaapelował o to, aby sprawdzić czy w 2010 r., w roku 

wyborczym, nie było takiej samej sytuacji. Przypomniał, że wtedy również Rada Miasta nie 

zdążyła procedować wniosku o zatwierdzenie nowych taryf.  Proponowane taryfy weszły  

w życie z mocy prawa, ponieważ  Burmistrz Miasta nie dopatrzył się w nich błędu. 

Podkreślił, że proponowane  stawki taryf można zmienić jeśli  organ wykonawczy lub 

stanowiący dopatrzy się błędów w sposobie ich opracowania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zadeklarował, że wskazana wyżej kwestia 

zostanie sprawdzona.  

  W związku z tym, że innych wniosków ani uwag do Porządku obrad nie zgłoszono  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poddał pod głosowanie   wymieniony wyżej 

wniosek.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu w głosowaniu 19 glosami  „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów 

„wstrzymujących się”, 1 radny nie brał udziału w głosowaniu  wprowadziła  do Porządku 

obrad  punkt:  

Informacja Burmistrza Miasta o nowych taryfach za wodę i ścieki  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zaproponował, aby wyżej 

wymieniony  projekt uchwały  był omawiany jako punkt 12, a numeracja dotychczasowych 

punktów począwszy od numeru 12  zostanie przesunięta o jeden.  
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Porządek obrad po zmianach: 

1. Otwarcie sesji 

2. Informacja o porządku obrad. 

3. Przyjęcie  protokołu z  III sesji Rady Miasta.  

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 2014r.  uchwalonej 

uchwałą Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 

2013r. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata  2014-2023 

7. Podjęcie  uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015 rok.  

8. Podjęcie uchwały w sprawie  Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2015-2023. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie  upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie  wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku "Ziemia Ostrowska" 

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta na 2015 r.  

12. Informacja Burmistrza Miasta o nowych taryfach za wodę i ścieki.  

13. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i sprawy różne. 

14. Zakończenie obrad.   

 

Punkt 3 

Przyjęcie Protokołu   z  III   sesji Rady Miasta  

Przewodniczący  Rady Miasta  poinformował o tym, że Protokół   z obrad  III   sesji   

Rady Miasta był  wyłożony  do wglądu i do dnia dzisiejszej sesji nikt nie zgłosił uwag do jego 

treści, w związku z tym stwierdził  że  Protokół został  przez Radę Miasta  przyjęty.  

 

Punkt 4  

Interpelacje i zapytania. 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym, że w dniu  

5 grudnia br. otrzymał informację o powstaniu „Klubu Radnych Komitetu Wyborczego 

Wyborów Zbigniewa Kamińskiego”. W skład Klubu wchodzi  

7 radnych a przewodniczącym jest radny  p. Jacek Wilczyński. Członkowie Klubu radni:    

Mieczysław Stanisław Równy, Tadeusz Malec, Anna Krajewska-Polak, Jolanta Jadwiga 

Kwiatkowska, Małgorzata Bartkiewicz, Mariusz Kwiatkowski.    
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Interpelacje i zapytania zgłosili:  

Radna p. Anna Krajewska – Polak złożyła pisemny wniosek następującej treści: „ Składam 

wniosek, by Urząd Miasta, spółki i jednostki podległe publikowały rejestry zawieranych 

umów na urzędowych stronach internetowych. Dzięki temu mieszkańcy będą mogli na 

bieżąco podejmować dyskusję nad celowością wydatków, pokazywać tańsze i sprawdzone 

rozwiązania oraz przyczyniać się do obniżenia kosztów. „ 

Radny p. Andrzej Pęksa zapytał czy Burmistrz Miasta podjął już jakieś działania aby 

właściciel naprawił płot okalający posesję u zbiegu ul. 3 Maja i ul. Jagiellońskiej. Radny 

dodał, że należy zobowiązać właściciela ww. posesji do jej uporządkowania.  

Radny p. Stanisław Dylewski złożył pisemne zapytania następującej treści:  

„1. Panie Burmistrzu w dzisiejszym Tygodniku Ostrołęckim pojawił się artykuł pt. Ostrów 

Mazowiecka ostro w dół, Brok coraz wyżej. Na 267 miast powiatowych nasze miasto w 

rankingu zajęło odległe 228 miejsce. Cztery lata temu miasto zajmowało 87 miejsce należy 

zadać pytanie czym spowodowany jest taki spadek? 

Pismo samorządowe  Wspólnota   po raz czwarty ogłosiło ten ranking, pod hasłem Sukces 

mijającej kadencji. Ocena dotyczyła pracy samorządu spraw finansowych, gospodarczych, 

rozwoju infrastruktury i edukacyjnych.  

Czy w związku z tak odległym miejscem w rankingu przewiduje Pan zlecenie audytów, a być 

może już takie zostały zlecone. Być może odpowiedzą na wiele  nurtujących mieszkańców 

pytań. 

2. proszę o zapoznanie nas radnych z toczącymi się procesami sądowymi przeciwko miastu 

Ostrów Mazowiecka, jak i procesami innymi.” 

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz nawiązując do projektu budżetu miasta na 2015r.,  

w którym zaplanowano środki na wykonanie projektu budowy ul. Bursztynowej i Bielskiej 

zapytała czy miasto jest w stanie pozyskać środki zewnętrzne na wykonanie tego zadania.  

Radna wyraziła obawę co do  wykonania tego zadania przypomniała, że  2 lata temu Prezes 

ZGK Sp. z o.o. deklarował, że ul. Podstoczysko  będzie realizowana ze środków 

zewnętrznych i do tej pory to nie zostało wykonane. Radna stwierdziła, że  nie wierzy w to, że 

miasto pozyska jakiekolwiek środki zewnętrzne na budowę tych ulic co będzie skutkowało 

tym, że  omawiane zadania znów nie zostaną wykonane.  Radna zapytała kiedy  będzie  

składny wniosek o środki  na te zadania i kiedy ewentualnie  może być  jego realizacja.  

Radna podkreśliła, że ulice  Bursztynowa i Bielska to główne ulice osiedla i mieszkańcy są 

już zniecierpliwieni oczekiwaniem na ich wykonanie.  Zaapelowała do radnych o  wsparcie 

dla tych zadań.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska podniósł kwestię  opóźnionych 

reakcji na zgłoszenia problemów z oświetleniem ulicznym.  Radny podkreślił, że obecnie 

reakcja na zgłoszenia jest zbyt wolna.   Radny zapytał także o to czy w Urzędzie Miasta jest 

profesjonalny zespół do opracowywania wniosków o dofinansowanie środkami zewnętrznymi  

przedsięwzięć. Zapytał czy zespół jest  a jeśli nie to czy będzie budowany i czy wnioski  

o dofinansowanie są opracowywane.  

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Jolanta Kwiatkowska nawiązując do kwestii 

publikowania na stronach internetowych umów zwróciła się o to, aby przy umowach  była 

zawarta  informacja o sposobie, trybie wyboru danego podmiotu do zawarcia umowy.  

Wskazała na konieczność podawania podstaw prawnych dokonanego wyboru. Dodała, że  

obserwując od wielu lat ogłoszenia publikowane przez Spółki lub Urząd Miasta zauważyła, że 

prawie w 90% brak jest podania podstaw prawnych  dotyczących ogłaszanego  przetargu, 
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dodała że jest szczególnie ważne gdyż  w zależności od wartości zadania należy zastosować 

odpowiedni tryb wyboru  oferty.    

 W związku  z zakończeniem zgłaszania interpelacji i zapytań Przewodniczący Rady 

Miasta p. Zbigniew Krych poinformował o tym że odpowiedzi zostaną udzielone  

w końcowym punkcie porządku obrad.  

 

Punkt 5   

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014r. uchwalonej 

uchwałą Rady Miasta Ostrów Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia  

2013r.   

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  przypomniał o tym, że na posiedzeniach Komisji  

odbyła się dyskusja  na temat ww. projektu w związku z tym zaproponował  omówienie 

projektu uchwały w formule  pytań i odpowiedzi.  Zapowiedział, że na ewentualne pytania 

odpowiedzi udzieli Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska.  

Następnie Przewodniczący Komisji zaprezentowali opinie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego a 

radna   p. Beata Herman przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedstawionym kształcie.  

   Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami  radny p. Tadeusz Malec przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 6 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz 

Ochrony Środowiska radny p. Jerzy Pawluczuk przedstawił opinię Komisji.  Komisja w 

głosowaniu 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego radna p. Anna Krajewska –Polak przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Dyskusja:  

 Radny p. Władysław Krzyżanowski na wstępie podkreślił, że sprawa dotyczy budżetu 

za który jako dotychczasowy Burmistrz Miasta ponosi odpowiedzialność. W swojej 

wypowiedzi zaznaczył, że  budżet jest dokumentem planistycznym  a jego korekta na koniec 

roku jest rzeczą oczywistą. Przypomniał,  że w ubiegłym roku zdarzyła się „gorsząca” 

sytuacja  ponieważ tzw. uchwała czyszcząca nie została podjęta, uznał, że był to  ewenement 

w skali kraju i było to głosowanie za złem i za destrukcją. Zaapelował o podjęcie ww. 

uchwały a następnie zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji.   

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poddał pod głosowanie wniosek o 

zamkniecie dyskusji.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka w głosowaniu  9 głosami „za” przy 2 głosach „przeciw” i 

3 głosach „wstrzymujących się” przyjęła wniosek o zamknięcie dyskusji. 
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 W związku z zamknięciem dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych 

odczytał a następnie poddał pod głosowanie projekt  uchwały  w sprawie  zmiany uchwały 

budżetowej na 2014r. uchwalonej uchwałą Rady Miasta Ostrów Mazowiecka                        

Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 2013r.  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”  

podjęła  

Uchwałę Nr IV/10/2014  

w sprawie  zmiany uchwały budżetowej na 2014r. uchwalonej uchwałą Rady Miasta  

Ostrów Mazowiecka Nr XLVIII/230/2013 z dnia 18 grudnia 2013r. 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 6 

Podjęcie Uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta 

Ostrów Mazowiecka na lata 2014-2023  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym że projekt uchwały w sprawie 

zmiany WPF  Miasta na lata  2014-2023 jest formalnym następstwem podjętej wcześniej 

uchwały zmieniającej budżet miasta na 2014r. Zaproponował, aby omawianie projektu 

uchwały odbyło się w formule pytań i odpowiedzi.  

Następnie Przewodniczący Komisji zaprezentowali opinie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego a 

radna   p. Beata Herman przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedstawionym kształcie.  

   Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami  radny p. Tadeusz Malec przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 6 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie.  

 

Głosów w dyskusji nie było. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych 

odczytał a następnie poddał pod głosowanie  projekt uchwały  w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2014-2023  

  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”  

podjęła  

Uchwałę Nr IV/11/2014  

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka  

na lata 2014-2023 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  
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Punkt 7 

Podjęcie Uchwały w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015r.  

 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podkreślił, że terminy  wyborów samorządowych                     

i obecnie rozpoczętej  nowej  kadencji Rady Miasta i zmiana na stanowisku Burmistrza 

Miasta  oraz  terminy ustawowe przedstawienia projektu budżetu miasta  spowodowały w tym 

roku sytuację taką, że projekt budżetu miasta składał poprzedni Burmistrz Miasta a nowy 

Burmistrz Miasta ma kłopot, ze względu na krótkie terminy, na wnikliwą analizę 

przedstawionego dokumentu. Podkreślił, że istotna zmiana w samorządzie miejskim  

przyczyniła się do podjęcia decyzji o wniesieniu autopoprawki do przedstawionego projektu 

budżetu miasta.   Autopoprawka  jest wynikiem dyskusji odbytych na posiedzeniach Komisji.  

Burmistrz Miasta podkreślił, że mimo krótkich terminów debat na Komisjach była dużo i były 

one wnikliwe i rzeczowe 

 Następnie Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer dokonał prezentacji autopoprawki, która 

obejmuje: 

- wykaz ulic do realizacji w ramach 4,5 mln zł. ,  

- ze środków na budowę ulic i remont i budowę chodników utworzono  zadanie  pn.  budowa        

i modernizacja ulic na kwotę 1,4 mln zł., bez wskazywania konkretnych ulic, wybór zdań do  

realizacji w ramach tych środków nastąpi w trakcie roku budżetowego. Zaznaczył, że 

wniosków  dot. budowy ulic zarówno zgłaszanych przez  Radnych jak i przez mieszkańców  

jest bardzo dużo i wspólnym zadaniem będzie wybór  przedsięwzięć w taki sposób, aby 

odbyło się to z maksymalną publiczną akceptacją.  

- wzrost o 300 tys. zł. środków na  budowę i remontów chodników, 

- zdjęcie kwoty 425 tys. zł.  z remontu i modernizacji Jatek;  Zaznaczył, że sprawa remontu  

i modernizacji  Jatek budzi dyskusje i kontrowersje, w związku z tym należy przeprowadzić 

na ten temat debatę Rady Miasta i społeczeństwa a dopiero wtedy zdecydować czy miasto  

podejmie tak kosztowny remont. 

- likwidację zadania przebudowa szybu windowego w ratuszu na kwotę 170 tys. zł.  

- zwiększenie planu wykupu gruntów o 50 tys. zł. z przeznaczeniem na regulację pasów 

drogowych- wzrost o 13,5%, 

- zwiększenie środków na zieleń miejską do 70 tys. zł. – wzrost o 130 %,  

- zwiększenie środków na nowe punkty świetlne o 30 tys. zł.  

- ujęcie środków na plan gospodarki niskoemisyjnej, środki zewnętrzne w wys. 85%, 

- ujęcie środków dla MOPS na zatrudnienie asystenta rodziny, 

- zaktualizowanie wartości dotacji dla samorządu o 4,5 tys. zł, 

- zmniejszenie planu wydatków na promocję miasta o 30 tys. zł.  

  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer zaprezentował wykaz ulic  planowany do realizacji  

w 2015r. : Kościuszki, Leśna, Makuszyńskiego, Oficerska, Parcelacyjna, Podstoczysko – 

dokumentacja, Przeskok, Sucharskiego, Sztarka, Traugutta- dokumentacja, Wiosenna.   

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że podczas dyskusji na Komisjach wyłonił  się 

pogląd, aby nie realizować inwestycji drogowych w zbyt wysokim standardzie/ czyli  

z szerokimi pasami zieleni z chodnikami/  ponieważ  oczekiwaniem społecznym jest 

zwiększenie długości  odcinków, które będą realizowane, zapewnił że jego pogląd jest 

zbieżny z prezentowanym  przez radnych na Komisjach.  W związku z tym  kilka pozycji, 

gdzie dokumentacja  i kosztorys zawierały budowę chodników zostało zmniejszonych o tę 

część robót. Dodał, że podczas obrad Komisji pojawiły się uwagi, że kwoty kosztorysowe są 

zawyżone i zapewne w drodze przetargów okaże się że zadania będą realizowane za mniejsze 

kwoty , jednak  do budżetu zostaną przyjęte kwoty kosztorysowe a dopiero rynek, czyli tryb 
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przetargowy zweryfikuje te kwoty.  Podkreślił, że jeśli po przetargach pozostaną oszczędności 

to  ilość realizowanych ciągów drogowych w bieżącym roku zostanie zwiększona.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że w dyskusjach pojawiało się 

również wiele głosów, aby podjąć działania  w kierunku poprawy stanu chodników  

w centrum miasta było to przyczynkiem  do zwiększenia o 300 tys. zł. środków na budowę  

i modernizacje chodników. Jest to kwestia mająca na celu nie tylko poprawę wizerunku 

miasta ale zwiększenie wygody mieszkańców.  Jest to element odpowiedzialności za wygląd  

miasta i komfort życia mieszkańców.    

Burmistrz Miasta zapewnił, że zostaną podjęte działania, aby realizować przyjęte 

zadania przy maksymalnej zgodzie ze strony Rady Miasta.  

Zadeklarował chęć odpowiadania na pytania radnych.  

 

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  przypomniał, że wszyscy Radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję  Uchwałę Nr Os.543.2014 Składu Orzekającego RIO  

w warszawie z dnia 10 grudnia 2014r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka  projekcie uchwały budżetowej na 2015 rok oraz  

o możliwości sfinansowania deficytu.  

Następnie Przewodniczący Komisji zaprezentowali opinie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  

a radna   p. Beata Herman przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały wraz z autopoprawką.  

   Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami  radny p. Tadeusz Malec przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu  

6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z z autopoprawką.  

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej  i Infrastruktury Technicznej oraz 

Ochrony Środowiska radny p. Jerzy Pawluczuk przedstawił opinię Komisji.  Komisja  

w głosowaniu 7 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego radna p. Anna Krajewska –Polak przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w działach właściwych Komisji. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej radny p. Edward Podbielski  przedstawił opinię 

Komisji. Komisja w głosowaniu 5 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach 

„wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z autopoprawką. 

 

Dyskusja  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz nawiązując do planowanych środków na remont 

istniejącego kina przypomniała, że planowano poważne podejście do budowy nowego kina, 

Domu Kultury i Biblioteki. Poddała pod rozwagę możliwość pozyskania środków 

zewnętrznych na to zadanie  lub nawet zaciągnięcia kredytu na realizację tego zadania.  

Radny p. Stanisław Dylewski przychylił się do wystąpienia radnej p. Małgorzaty 

Bartkiewicz  poddał pod rozwagę to czy warto inwestować w budynek, który nie jest 
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własnością miasta i czy nie lepiej budować nowy obiekt na miarę XXI wieku. W dalszej 

kolejności radny występując w imieniu rodziców i nauczycieli zapytał czy istnieje możliwość 

wygospodarowania środków na sfinansowanie 2 godzin zajęć dodatkowych w szkołach. 

Dodał, że są nauczyciele, którzy przygotowują dzieci do konkursów w swoich domach. 

Radny przypomniał, że  w czasach , gdy on  pracował jako nauczyciel, dyrektor szkoły miał 

do dyspozycji 4 godziny zajęć dodatkowych.  Radny p. S. Dylewski stwierdził, że z rozmów  

z  pedagogami wynika, że istnieje zapotrzebowanie na zajęcia dodatkowe zwłaszcza wśród  

dzieci z uboższych rodzin.  Radny p. S. Dylewski  zapytał czy  jest realna szansa na 

wykonanie  budżetu miasta  w zaplanowanej wysokości 66 mln zł. , radny przestrzegł przed 

tym, że  może się zdarzyć sytuacja, iż  znów trzeba będzie go zmniejszać  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof  Laska podkreślając, że budżet jest 

dokumentem planistycznym, realizowanym w ciągu roku przez Burmistrza Miasta we 

współpracy z Radą Miasta, wskazał, że w budżecie znajdują się kwoty stanowiące  tzw. bazę 

dla przyszłych budżetów.  Radny podkreślił, że obecnie trzeba bardzo  zwracać uwagę na 

racjonalne wydatkowanie pieniędzy. Radny podkreślił, że niepokoją  go zwykle  zapisy 

dotyczące dynamiki wzrostu kwot np. ze 100% na 110 %  czy 112%  gdy w tym czasie 

dochody w tym dziale wynoszą 97%. Czy nawet 100%. Radny stwierdził, że dotyczy to 

prawie wszystkich  tzw.  wydatków pozostałych, kosztów administracyjnych , nie dotyczy to  

kwestii wynagrodzeń. Radny stwierdził, że kwestie wynagrodzeń w Urzędzie Miasta jak  

i jednostkach i spółkach miejskich powinny być również  przeanalizowane zwłaszcza pod 

kątem  najniżej zarabiających pracowników a także  zarabiających najwięcej.   Jako przykład 

wskazał rozdział administracja publiczna gdzie dochody wynoszą 97% a wydatki 108%.  

Wyraził nadzieje, że Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer będzie realizował budżet racjonalnie.  

W dalszej  kolejności  radny p. K. Laska wskazał na planowane  środki na omiatanie 

ulic. Na 2014r. ujęte były środki w wys. 144 tys. zł.  a na 2015r. zaplanowano 240 tys. zł. 

radny uznał, że do kwestii porządkowania miasta należy podejść strukturalnie i kompleksowo. 

Radny stwierdził, że zawsze duże nadzieje wiązał i nadal wiąże ze spółkami miejskimi  

a zwłaszcza ZGK Sp. z o.o.  Wyraził nadzieję,  że Rada Miasta zostanie zapoznana z sytuacją 

w miejskich spółkach. Spółki były powołane po to, aby realizowały miejskie zadania  

i dawały korzyści  miastu. Gdyby tych korzyści nie było to nie potrzebne byłyby spółki 

wystarczyłby zakłady budżetowe. Radny p. K. Laska przypomniał o tym,  że w latach 2002 -

2010 Spółki realizowały te inwestycje z których potem czerpały korzyści. Radny 

przypominając  o tym, że ZGK Sp. z o.o. miała problemy finansowe w związku  z upadkiem  

ostrowskiej Mleczarni wskazał, że później nastąpiła jednak poprawa sytuacji / w związku  

z zakupem zwiększonej ilości wody przez Mleczarnię/ radny, dodał że obecnie należy 

zapoznać się z sytuacją Spółki.  Wskazał również na potrzebę korzystania ze środków 

zewnętrznych np. unijnych lub z funduszy ochrony środowiska  przeznaczonych na realizację 

sieci wodno - kanalizacyjnych.  Radny zapytał czy Spółka ma plany pozyskiwania tego typu 

środków, podkreślił że ościenne gminy masowo korzystają ze wskazanego dofinansowania.  

Radny p. Krzysztof Laska nawiązał również do  planowanych rezerw ogólnych, wskazał na 

zaplanowane środki na dofinansowanie dla Państwowej Straży Pożarnej. Radny uznał, że 

choć jest to zadanie Powiatu to jest za udzieleniem dofinansowania z budżetu miasta jednak 

uważa, że należy określić zasady na jakich  to wsparcie winno zostać udzielone np. w zamian 

za wsparcie finansowe nawiązanie współpracy na innych polach  np. pomocy w pozyskiwaniu  

środków zewnętrznych itp.  

Radny p. Krzysztof Laska na zakończenie swojej wypowiedzi  wyraził aprobatę dla  

sposobu  procedowania projektu budżetu miasta na 2015 r. przez Burmistrza Miasta  

i pozostawienie przez niego otwartej drogi do pracy nad budżetem w ciągu całego roku. 

Opowiedział się za poparciem budżetu na 2015r.wraz z autopoprawką.   
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Radny p. Władysław Krzyżanowski stwierdził, że nie zgadza się z wypowiedzią 

radnego p. K. Laski ponieważ bazy tworzone są w gospodarce planowej, dodał że  

w gospodarce rynkowej czasami na jedno zadanie w jednym roku trzeba wydać więcej 

pieniędzy a czasami mniej. Jako przykład wskazał wydatki na omiatanie ulic, które zostały 

zmniejszone ponieważ były potrzebne  na inne cele. Podkreślił, że nigdy sytuacja finansowa 

w danym roku nie może stanowić bazy   i bezkrytycznego podejścia do budżetu na następny 

rok.  Pozytywnie ocenił ujęcie w budżecie miasta środków na dofinansowanie dla Straży 

Pożarnej.  

Radny p. Krzysztof Laska  stwierdził, że swoją wypowiedź kierował do Burmistrza 

Miasta p. Jerzego Bauera  a nie do Burmistrza p. Władysława Krzyżanowskiego.  Uznał, że 

radny p. W. Krzyżanowski nie powinien „robić wycieczek „ do niego. 

Radny p. Władysław Krzyżanowski  stwierdził, że ma prawo i obowiązek odnieść się 

do wypowiedzi radnego p. K. Laski.   Nawiązując do kwestii dofinansowania dla Straży 

Pożarnej  podkreślił, że z analizy wynika iż 50% zdarzeń do, których wzywana jest Straż  

odbywa się w mieście.   Radny ocenił cały budżet jako bardzo odważny  i wymagający 

ciężkiej pracy podczas jego realizacji.  Następnie wskazał na zwiększone nakłady na drogi, 

podkreślił, że  w poprzedniej kadencji był prowadzony szeroki dialog ze społeczeństwem   

i mieszkańcy sami, poza radnymi zgłaszali wnioski dot. budowy i remontów  ulic. Zaapelował 

o sięgniecie do tych wniosków podczas określania wykazu zadań  do realizacji. Podkreślił, że 

również w działach dotyczących oświaty  budżet został zwiększony o ok. 2,5 mln zł.  

Podobnie w innych  działach, wskazał również na to, że tworząc projekt budżetu zakładano 

współpracę z wieloma podmiotami i w różnych dziedzinach.  Zaapelował o podjęcie uchwały 

budżetowej.  

Radny p. Jacek Wilczyński zapytał czy Burmistrz Miasta podjął już problem ok. 22 ha 

terenu po Nasycalni,  w kontekście tworzenia terenów inwestycyjnych i nowych miejsc pracy.  

Radny uznał, że należy rozważyć zatrudnienie osoby, która zajmie się kwestią pozyskania 

terenów po Nasycalni. Dodał że kwestia gruntów po Nasycalni  jest istotna również ze 

względu na  ewentualne zagrożenie zanieczyszczeniem miejskich ujęć wody.   Radny zwrócił 

się o  przedstawienie Radzie Miasta  informacji na  ww. tematy. Kolejną sprawą na którą 

zwrócił uwagę radny p. J. Wilczyński to pozyskiwanie środków unijnych na miejskie 

inwestycji np. na zadania kanalizacyjnej w ul. Łącznej, Sikorskiego i Stacyjnej.  

Przewodniczący Rady Miasta p.  Zbigniew Krych zgłosił uwagi dotyczące   remontów 

chodników. Radny zwrócił uwagę na to, że podczas remontów chodników należy przesuwać 

na pobocze słupy energetyczne dotychczas istniejące w chodniku np. tj. w ul. Sikorskiego. 

Ponadto poddał pod rozwagę możliwość budowy zatok postojowych podczas  prowadzenia 

remontu chodnika, jako przykład wskazał  możliwość  wykonania zatoki postojowej                           

w miejscu chodnika przy pl. Ks. A. Mazowieckiej  naprzeciw Banku. Radny podkreślił 

również konieczność usuwania barier architektonicznych w trakcie  modernizacji chodników.   

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Jolanta Kwiatkowska zwróciła uwagę na  brak 

zatok postojowych na ul. Partyzantów w rejonie Szkoły Podstawowej Nr 1. Radna zwróciła 

uwagę że na to, że  podczas  wzmożonego ruchu samochodów dowożących uczniów do 

szkoły występuje istotne zagrożenie bezpieczeństwa  dzieci i innych uczestników ruchu.   

 

Burmistrz Miasta p. Jerzy  Bauer  na wstępie podziękował za rzeczowe podejście do 

kwestii budżetu ma 2015r.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do   ujętych  w budżecie miasta środków 

na remont kina przy ul. 11 Listopada wyjaśnił, że  należy dokonać analizy i uzgodnienia 
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zakresu i kosztu niezbędnego remontu obecnie działającego kina. Podkreślił, że jeśli nawet 

zostanie podjęta decyzja o budowie nowego obiektu to do tego czasu będzie trzeba korzystać 

z obecnie istniejącej infrastruktury. Po dokonaniu analiz,  uzgodnieniu zakresu  i kosztorysu  

zadeklarował  przygotowanie stosownych zmian budżetowych.  Ponowił zgłaszany na  

Komisjach apel  o zorganizowanie  wyjazdowego posiedzenia Komisji w Miejskim Domu 

Kultury. W posiedzeniu tym powinni wziąć udział zarówno radni , jak i osoby  zajmujące się 

inwestycjami oraz Dyrektor a jego efektem będzie wypracowany zakres remontu.  Odnosząc 

się do  idei budowy nowoczesnego obiektu domu kultury   z salą widowiskową i biblioteką   

stwierdził, że obecnie trudno jest mówić o szczegółach.  Podkreślił, że w mieście istnieje 

potrzeba budowy takiego obiektu i władze miasta muszą do sprawy podejść bardzo poważnie.  

Istotną kwestią w tym zakresie jest znalezienie źródła środków finansowych, które wesprze 

finansowanie tego przedsięwzięcia.  Burmistrz Miasta p. J. Bauer wyraził nadzieję, że ta 

kadencja będzie czasem namysłu, debaty i podjęcia decyzji.  

Burmistrz Miasta p.  Jerzy Bauer nawiązując do wypowiedzi radnego p. S. 

Dylewskiego dot. dodatkowych 2 godzin dla nauczycieli  uznał, że jest to dobra  propozycja 

jednak wymagająca skosztorysowania. Zapytał czy radny  zrobił kosztorys tej propozycji.  

Radny p. S. Dylewski stwierdził, że sprawa dotyczy ok. 800 godzin w skali roku. 

Dodał, że liczył na to, że Skarbnik Miasta dokona wyliczeń. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że  Komisja Finansowa nie wypracowała 

wniosku w tej sprawie . Zadeklarował, że sprawa będzie analizowana  jako jeden z wniosków. 

Odnosząc się do kwestii czy budżet jest realny stwierdził, że planując budżet trzeba dokonać 

pewnych założeń. Ocena sposobu planowania budżetu czy to  jako zachowawczy czy ambitny  

jest sprawą  dyskusyjną.  Podkreślił, że zgodnie z  procedurą Burmistrz Miasta wnosi pod 

obrady Rady Miasta projekt budżetu i Rada Miasta dokonuje jego analizy i podejmuje decyzje 

o jego przyjęciu bądź nie. Jeśli budżet nie zostanie przyjęty to Burmistrz musi go 

skorygować.  Przypomniał, że Burmistrz wnosi zmiany do budżetu ale bez zgody Rady 

Miasta Burmistrz Miasta niewiele może zdziałać. Zadeklarował, że będzie analizował zapisy 

budżetowe i  będzie wnosił propozycje odpowiednich zmian.    

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer odnosząc się do wypowiedzi radnego p. K. Laski 

stwierdził, że dynamika wzrostu wydatków to sprawa, wymagająca zastanowienia.  

Zadeklarował, że kwestie te będą na pewno na bieżąco analizowane.   Burmistrz Miasta  

poinformował o tym, że planuje zbudowanie wieloelementowego systemu mającego na celu 

utrzymanie czystości w mieście.  Za niewłaściwie uznał obecny system zarządzania tą 

kwestią. Zasygnalizował, że zostanie opracowany nowy system zgłaszania  informacji, 

interwencji w zakresie m.in. czystości, awarii oświetlenia  ulicznego.   System będzie miał 

charakter  elektronicznej skrzynki podawczej, odbieranej przez pracownika z kadry 

zarządzającej.    Skrzynka podawcza będzie elementem nadzoru porządku w mieście, będzie 

miejscem gdzie zbierane będą wszystkie uwagi. Sprawa porządku w mieście jest bardzo 

ważna dla mieszkańców. Zaapelował do Przewodniczącego Komisji właściwej                                  

o przyjmowanie uwag.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  zwrócił uwagę na to, że pojawia się  kwestia braku 

transparentności pomiędzy Radą Miasta  a Burmistrzem a Spółkami. Stwierdził, że nie wie 

jak było dotychczas ale zapewnił,  że biorąc pod uwagę to, że są to instytucje publiczne to 

transparentność musi być tam gdzie prawo na to pozwala. Zwrócił się do Prezesa ZGK Sp.  

z o.o. p. K. Zacharskiego o przedstawienie informacji na temat ubiegania się o środki 

zewnętrzne. 

Prezes ZGK Sp. z o. o p. Kazimierz Zacharski poinformował o tym, że jest 

realizowana druga część inwestycji  na wysypisku odpadów w Starym Lubiejewie w kierunku 
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uzyskania statutu regionalnej instalacji odpadów komunalnych.   Jest to etap podzielony na  

2 części, obecnie realizowana jest pierwsza część obejmująca: 

- budowę nowej kwatery składowiska odpadów o pojemności ok. 365 tys. m3, 

- rozbudowę sortowni, 

- zakup kompaktora   do zagęszczania odpadów  

 Na wyżej wymienione zadania są przyznane środki z Mazowieckiej Jednostki 

Wdrażania Programów Unijnych w kwocie ok. 2,5 mln zł. Dodał, że dofinansowanie dla 

Spółki wyniesie ok. 2 mln. zl.  Umowa na rozbudowę  została podpisana 7 października 

2014r. Zadanie realizuje  firma ze Świdnicy  prace  postępują dobrze, szybko i sprawnie.  

Planowany termin zakończenia robót to 31 kwietnia 2015r..  

Prezes p. K. Zacharski poinformował o tym, że druga część obejmie kompostownię 

tlenową, plac dojrzewania odpadów, budynek  socjalno – administracyjny oraz urządzenia. 

Na  dofinansowanie ww. części  wniosek do WFOŚiGW został złożony  w lipcu br., niestety 

sprawdzenie tego wniosku trwało bardzo długo i dopiero tuż przed Świętami Bożego 

Narodzenia Spółka otrzymała wniosek do uzupełnienia do 12 stycznia 2015r.  Dodał, że 

spodziewany poziom dofinansowania  wynosi ok. 60%. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do zaplanowanych środków na wsparcie 

dla Straży Pożarnej podkreślił, że w dużym procencie zdarzenia, w których bierze udział  

Straż Pożarna odbywają się w mieście.  Podkreślił, że jeśli miasto ma możliwości finansowe  

i ten wydatek przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa mieszkańców miasta to warto go 

ponieść. Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  stwierdził, że  ma nadzieję, że  przekazane 

dofinansowanie przyczyni się do stworzenia dobrego klimatu dla współpracy w przyszłości, 

przysłuży  się to zarówno Powiatowi jak i Miastu a przede wszystkim mieszkańcom miasta.  

Zadeklarował, że zmierza do tego aby  relacje między samorządem miasta a samorządami 

sąsiednimi były maksymalnie dobre. 

 Burmistrz Miasta  p. Jerzy Bauer wyraził zadowolenie  z tego, że uwagi radnego  

p. W. Krzyżanowskiego nie kwestionowały poprawki. 

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer uznał, że sprawa terenów po Nasycalni jest bardzo 

poważna zwłaszcza w kontekście ujęć wody. Uznał za wielkie zadanie dla miasta przejęcie  

22 ha terenów po Nasycalni  i przeznaczenie ich  pod inwestycje.  Stwierdził, że jest to jego 

wielką ambicją i wyraził nadzieję, że ma ona realne podstawy.  Przypomniał, że pracując  

w Powiecie zetknął się z  władzami PKP, uznał  że omawiany temat  jest niezwykle trudny ale 

i  strategiczny, zapewnił że prace w tym kierunku na pewno będą się toczyły. Sprawa 

zanieczyszczeń  gruntów  jest bardzo złożona, PKP ma problemy z przeprowadzeniem 

rekultywacji i prawdopodobnie one będą długotrwałe.  Poinformował o tym, że prowadzony 

jest bieżący monitoring  zanieczyszczeń.  

 Burmistrz Miasta przypomniał,  że informował o tym, że władze miasta będą zmierzać 

do utworzenia forum debaty o sprawach gospodarczych , na których będą omawiane również 

kwestie terenów pod inwestycje.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer nawiązując do  inwestycji  kanalizacyjnych w rejonie 

ul. Sikorskiego a ul. Stacyjnej   stwierdził, że wymaga to strategicznego potraktowania.  

 Odnosząc się do propozycji Przewodniczącego p. Z. Krycha  uznał, że a one  

wyrazem potrzeb społecznych i będą one uwzględnione podczas realizacji remontów 

chodników, wskazał że przesuwanie słupów energetycznych może być dość kosztowne.   
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Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  nawiązując do  wniosku dotyczącego ul. Partyzantów uznał, 

że sprawa poprawy bezpieczeństwa w tym rejonie będzie priorytetem  w 2015r.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Burmistrz Miasta  p. Jerzy Bauer zwrócił się  

z prośba o podjęcie uchwały budżetowej na 2015r.  

Innych głosów w dyskusji nie zgłoszono. 

W związku z brakiem innych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta                      

p. Zbigniew  Krych zamknął dyskusję. 

 

W związku  z powyższym  Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych odczytał 

a następnie poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie  uchwalenia uchwały  budżetowej na 

2015r. wraz z autopoprawką  

 Radny p. W. Krzyżanowski poinformował o tym, że pod czas uzgodnień z Państwową 

Strażą Pożarną ustalono, że dofinansowanie  będzie przeznaczone na zakup samochodu  

i wyposażenia tj. kamery termowizyjnej. Radny zwrócił uwagę, że w projekcie uchwały 

powinien znaleźć się odpowiedni zapis, aby nie uniemożliwić zrealizowania ww. zakupu.   

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że nie będzie problemu  bo dopiero na 

etapie podejmowania uchwały o rozwiązaniu rezerwy  będzie uszczegóławiany zapis wg. 

zapotrzebowania Straży  Pożarnej.  

 

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”  

podjęła  

Uchwałę Nr IV/12/2014  

w sprawie uchwalenia uchwały budżetowej na 2015r.  

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

Oklaski na sali. 

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer podziękował za podjęcie  uchwały budżetowej na 

2015r. Wyraził nadzieję, że jest to kolejny krok na drodze bezkolizyjnej współpracy między 

organem wykonawczym a stanowiącym. Uznał, że w tej sytuacji wszyscy mogą czuć się 

zwycięzcami.   



15 

 

Punkt 8 

Podjęcie Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów 

Mazowiecka na lata 2015-2023  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  poinformował o tym, że projekt uchwały w sprawie  

WPF Miasta Ostrów Mazowiecka na  lata 2015-2023  jest konsekwencja podjętej uchwały                              

w sprawie uchwalenie budżetu miasta na 2015r.  

 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  przypomniał, że wszyscy Radni 

otrzymali wraz z materiałami na sesję  Uchwałę Nr Os.542.2014 Składu Orzekającego RIO w 

Warszawie z dnia 10 grudnia 2014r. w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka  projekcie uchwały Rady Miasta w sprawie 

wieloletniej prognozy finansowej Miasta Ostrów mazowiecka na lata 2015-2023.  

Przewodnicząca Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego – 

radna p. Beata Herman  przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami ‘za” 

przy 0 głosów ”przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały w przedstawionym kształcie   

 

Głosów w dyskusji nie było. 

  

W związku  z  brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych odczytał a następnie poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2015-2023  wraz z autopoprawką  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”  

podjęła  

Uchwałę Nr IV/13/2014  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  Miasta Ostrów Mazowiecka na lata 2015-2023 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 9 

 Podjęcie Uchwały w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że 

konieczność podjęcia omawianej uchwały  wynika z przepisów rozporządzenia Ministra 

Spraw Wewnętrznych i Administracji  w sprawie sposobu  ustalania należności z tytułu 

zwrotu kosztów podróży służbowych radnych gminy.  

Następnie Przewodniczący Komisji zaprezentowali opinie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  

a radna p. Beata Herman przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami „za” 
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przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały wraz z autopoprawką.  

   Przewodniczący Komisji Planowania Przestrzennego Budownictwa i Gospodarki 

Gruntami  radny p. Tadeusz Malec przedstawił opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 6 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały wraz z z autopoprawką.  

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego radna p. Anna Krajewska –Polak przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji  

W związku  z  brakiem głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew 

Krych odczytał a następnie poddał pod głosowanie  pod głosowanie  uchwałę  w sprawie 

upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta  

 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”  

podjęła  

Uchwałę Nr IV/14/2014  

w sprawie upoważnienia Wiceprzewodniczących Rady Miasta 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 10 

Podjęcie Uchwały w sprawie  wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował, o tym że  

w Międzygminnym Związku „Ziemia Ostrowska” miasto Ostrów Mazowiecka reprezentuje 

Burmistrz Miasta  oraz 2 przedstawicieli  Rady Miasta.  Przedstawiciele wyznaczani są na 

okres kadencji  Rady Miasta.  Zwrócił się do radnych o zgłaszanie kandydatur. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska zgłosił kandydaturę  radnego  

p. Jerzego Pawluczuka. Radny p. J. Pawluczuk wyrazi zgodę na kandydowanie. 

Radny p. Robert Krajewski  zgłosił  kandydaturę Przewodniczącego Rady Miasta  

p. Zbigniewa Krycha. Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych wyraził zgodę na 

kandydowanie. 

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił    kandydaturę Wiceprzewodniczącej Rady Miasta  

p. Jolanty Kwiatkowskiej. Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p.  Jolanta Kwiatkowska 

wyraziła zgodę na kandydowanie.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz zgłosiła kandydaturę radnego p. Władysława 

Krzyżanowskiego. Radny p. Władysław Krzyżanowski nie wyraził zgody na kandydowanie. 
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Wiceprzewodnicząca Rady Miasta p. Jolanta Kwiatkowska zrezygnowała  

z kandydowania. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poddał 

pod głosowanie odrębnie, kolejno kandydatury. 

 

 Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 1 głosie „wstrzymującym się”  

wybrała  radnego p. Jerzego Pawluczuka na przedstawiciela Rady Miasta do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”  

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 1 głosie „wstrzymującym się”  

wybrała  radnego p. Zbigniewa Krycha  na przedstawiciela Rady Miasta do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska”  

 

Głosów w dyskusji nie było.  

W związku  z powyższym  Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych odczytał  

Uchwałę Nr IV/15/2015 w sprawie wyboru przedstawicieli do Zgromadzenia 

Międzygminnego Związku „Ziemia Ostrowska” 

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu.  

 

Punkt 11 

Podjęcie Uchwały w sprawie  uchwalenia planu pracy Rady Miasta na 2015r.  

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych poinformował  zebranych o tym, że   

radni otrzymali projekt planu pracy Rady Miasta na 2015r. 

Następnie Przewodniczący Komisji zaprezentowali opinie Komisji.  

Przewodnicząca Komisji  Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego  

a radna   p. Beata Herman przedstawiła opinię Komisji. Komisja w głosowaniu 7 głosami 

„za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały wraz z wnioskiem  o wprowadzenie do porządku obrad każdej sesji – od 

miesiąca marca, Informacji o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2015r.   

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

oraz Porządku Publicznego radna p. Anna Krajewska –Polak przedstawiła opinię Komisji. 

Komisja w głosowaniu 6 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 0 głosów „wstrzymujących 

się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Brak głosów w dyskusji  

 

Przewodniczący  Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poddał  pod głosowanie wniosek 

Komisji Gospodarki Finansowej i Rozwoju Społeczno – Gospodarczego:  Komisja wnosi  
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o wprowadzenie do Porządku obrad każdej sesji, począwszy od miesiąca marca: Informacji  

o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2015 r. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 20 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosów „wstrzymujących się”,  

1 radny nie brał udziału w głosowaniu 

 przyjęła wniosek 

o wprowadzenie do Porządku obrad każdej sesji, począwszy od miesiąca marca: Informacji  

o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2015 r. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych odczytał a następnie 

poddał pod głosowanie  uchwałę  w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta na 2015r. 

wraz z przyjętym wnioskiem. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka   

w głosowaniu 21 głosami „za” przy 0 głosów „przeciw „ i 0 głosach „wstrzymujących się”  

podjęła 

Uchwałę Nr IV/16/2014  

w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Miasta na 2015r.  

 

Uchwała w załączeniu do Protokołu. 

 

 

Punkt 12 

Informacja Burmistrza Miasta o nowych taryfach za wodę i ścieki.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że nowe taryfy za wodę i ścieki 

wchodzą w życie bez procedowania ich  przez Radę Miasta ale wchodzą wżycie zgodnie z 

prawem.  W odpowiednim czasie ZGK Sp. z o.o. złożyła do Burmistrza Miasta, do 

weryfikacji  propozycje nowych  taryf, jednak był to okres wyborów samorządowych.  Nowa 

Rada Miasta po ukonstytuowaniu się ze względu  na upływ terminów nie mogła zająć się 

nowymi taryfami.  W związku z tym pozostała procedura weryfikacji taryf przez Burmistrza 

Miasta. Weryfikacja obyła się w oparciu o  wiedzę o zróżnicowaniu stawek i o wnioski 

mieszkańców i radnych.  W ramach procedury weryfikacyjnej  analizowano taryfy,  odbyło 

się szereg spotkań i dyskusji  podczas, których podjęta została sprawa  przyłączy i ich 

definicji. Sprawa dotyczyła przyłączy, które kiedyś Spółdzielnia Mieszkaniowa „Nasz Dom„ 

przekazała do ZGK a w ostatnim czasie koszty dotyczące tych przyłączy były wyodrębnione 

w oddzielnym paragrafie. Koszty te musiały mieć przełożenie na wysokość taryf.  Sprawa 

definiowania przyłączy była kontestowana zarówno przez wielu mieszkańców jak i przez 

radnych.  Po rozmowach z m.in.  Prezesem ZGK Sp z o.o. i po analizie postanowiono 

zweryfikować kwestię definicji ww. przyłączy. Kwestią dyskusyjna było to czy stanowi to 

element sieci czy jest to odrębny element  podlegający konserwacji.  Postanowiono  

potraktować przyłącze jako element sieci i  wtedy zniknęła podstawa do zróżnicowania cen.   

Burmistrz Miasta p.  Jerzy Bauer poinformował o tym, że od 1 stycznia wejdzie  

w życie podwyżka cen wody i ścieków.   Wskazał, że z kosztorysowania sporządzonego przez 

ZGK SP. z o.o. wynika iż podwyżka cen wody wyniesie 4,45% a cen ścieków 4,93%. 

Następnie zwrócił się do Prezesa ZGK Sp. z o.o. p. Kazimierza Zacharskiego  

o przedstawienie pogłębionej analizy  omawianej kwestii.  
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Prezes ZGK Sp. z o.o. p. Kazimierz Zacharski wyjaśnił, że procedura wprowadzenia 

nowych taryf została zachowana, choć nie było procedowania przez Radę Miasta, dodał, że  

z jego wiedzy wynika, że podobnie działo się 4 lata temu.  Zaznaczył, że nie jest to 

koniecznie przykładem do naśladowania.   Podkreślił, że zgodnie z prawem wnioskodawca 

czyli przedsiębiorstwo wodno – kanalizacyjne na co najmniej 70 dni przed dniem wejścia  

w życie nowych taryf  składa  wniosek taryfowy do weryfikacji, dodał że tak się stało  

w 2014r.  Zaznaczył, że zgodnie z prawem jeśli na 45 dni od złożenia wniosku Rada Miasta 

nie podejmie uchwały to wtedy zweryfikowane taryfy wchodzą w życie. Podkreślił, że 

wymogi prawne zostały zachowane. Prezes przypomniał, że  podwyżki w grupach bytowych 

wynoszą ok. 5% natomiast  ceny za odbiór ścieków przemysłowych pozostają bez zmian.  

Prezes p. K. Zacharski  stwierdził, że analizując podwyżki na przestrzeni ostatniego 

dziesięciolecia można  uznać, że przedsiębiorstwo  wodno-kanalizacyjne w mieście  wykazuje 

dużą wrażliwość społeczną. Z rankingu cenowego wody i ścieków wynika, że miasto Ostrów 

Mazowiecka zajmuje jedno z ostatnich miejsc, dodał że może to wynikać z tego, że na ternie 

miasta funkcjonuje mleczarnia. Przypomniał, że zdarzyły się również podwyżki 

dwudziestoprocentowe, które zapewne miały uzasadnienie wynikające z kalkulacji i rachunku 

ekonomicznego. Stwierdził, że od 2009 do 2011  działalność oddziału wodociągów  

i kanalizacji zamykała się wynikiem ujemnym. Prezes zauważył, że Spółka powinna 

kumulować kapitał  w celu modernizacji urządzeń, powinna skorzystać z możliwości 

dofinansowania unijnego w latach 2015-2020. Przypomniał, że na rok 2014 r. podwyżek nie 

było  a dla ścieków przemysłowych ceny zostały obniżone o ok. 5%., dodał że na tok 2013r. 

podwyżka 7% dotyczyła tylko cen wody. Stwierdził, że te dane potwierdzają wrażliwość 

społeczną Spółki.  

 Radny p. Jerzy Pawluczuk stwierdził, że nie może  odnieść się do wysokości 

podwyżki ponieważ Rada nie mogła dokonać analizy kalkulacji.  Podziękował za właściwe 

podejście do „kuriozum” którym była podwyższona taryfa dla zbiorowego odbiorcy, którym 

jest Spółdzielnia Mieszkaniowa „Nasz Dom”.  Odnosząc się do  czasu kiedy wzrost taryfy 

sięgał  20% czy 30%  przypomniał, że był to okres upadku  Mazowieckiej Spółdzielni 

Mleczarskiej.  Następnie odniósł się do sposobu wprowadzenia taryfy i do wypowiedzi  

radnego p. W. Krzyżanowskiego uznał, że nic nie zwalnia Burmistrza Miasta z tego, że 

powinien przekazać taryfy do Rady Miasta. Rady uznał, że skoro Burmistrz Miasta nie 

skierował  taryf do Rady Miasta tzn. że uchybił procedurze wymaganej ustawą.    Wyraził 

nadzieję, że  był to przypadek odosobniony i w kolejnych latach  Rada Miasta będzie  miała 

możliwość zapoznawania się z taryfami i wnoszenia swoich uwag.  

Radna p. Małgorzata Bartkiewicz  zapytała czy  mieszkańcy Spółdzielni Mieszkaniowej  

„Nasz Dom„ będą płacić za wodę tyle samo co pozostali mieszkańcy? Radna uznała, że 

trudno opierać ceny wody i ścieków na kondycji Mleczarni ponieważ  stwierdziła, że  

w Mleczarni są kłopoty.  

Radny p. Tadeusz Malec  Przypomniał że wspólnie z radnym p. Jerzym Pawluczukiem  

toczyli batalię o zrównanie cen  dostawy wody dla Spółdzielni Mieszkaniowej „ Nasz Dom”  

i pozostałej części miasta.  Dodał, że z posiadanych  informacji wynika, że  

w zaprezentowanych taryfach różnica cen na niekorzyść Spółdzielni wynosiła ok. 4%. 

Stwierdził, że zakładając,  że 50% wody odbierała Spółdzielnia Mieszkaniowa  to 

uzasadniona podwyżka dla całego miasta powinna wynosić ok. 2%.  Wyraził nadzieję, że  

wzrost o  dodatkowe 2%  będzie wykorzystany na budowę infrastruktury i z pożytkiem dla 

tych, którzy  korzystają z wody.    

Radny p. Stanisław Dylewski przypomniał o tym, że 2 lata temu  Spółdzielcy płacili za 

dostawę wody wg. stawek z grupy 1B, podkreślił że w chwili obecnej sytuacja unormowała 

się .  Stwierdził, że jeśli Spółdzielnia przekazała ZGK Sp. z o.o. przyłącza to Spółka mogła 
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naliczać amortyzację od tych urządzeń a więc zarabiała. Wyraził zdziwienie skąd wtedy 

wzięła się taka kalkulacja?   Przypomniał, że Spółdzielcom nie przedstawiono kalkulacji, było 

to  nieeleganckie zachowanie zarówno Prezesa Spółki jak i Burmistrza Miasta.  

Radny p. Władysław Krzyżanowski podkreślił, że miasto dostarcza  wodę za jedną  

z najniższych cen w kraju.  Podkreślił, że to nie Burmistrz Miasta ustala tytuł własności 

urządzeń  Spółki ale podmiot zarządzający  majątkiem, dodał, że Burmistrz Miasta nie może 

w to wkraczać ze swoimi sugestiami politycznymi. Zaznaczył, że Spółka wie co jest czyją 

własnością.  Następnie przypomniał, że podmiot przygotowujący taryfy kieruje je do 

Burmistrza Miasta, który po weryfikacji lub jeśli nie znajdzie błędów w przedstawionej 

wersji,  przedstawia je Radzie Miasta.  Wskazał, że w 2010 r. ostatnia sesja  odbyła się  

w listopadzie a w 2014r. już w październiku a wniosek o zatwierdzenie taryf, zgodnie  

z procedurą, Prezes przysłał na tydzień przed sesją.  Rozpoczęła się weryfikacja ale  

odpowiedni Wydział Urzędu Miasta nie zdążył w ciągu tygodnia zweryfikować  

wnioskowanych taryf.  Ostatecznie weryfikacja nie wykazał błędów.    Uznał, że gdyby sesja 

była w listopadzie to sprawa byłaby postawiona pod obrady Rady Miasta,  dodał że jeśli Rada 

Miasta nie znalazłaby błędów w naliczeniu to nie może zmieć taryf.  

Wiceprzewodniczący Rady Miasta p. Krzysztof Laska uznał, że mimo bardzo napiętych 

terminów obecny Burmistrz Miasta znalazł czas i dokonał weryfikacji taryf i ceny wody są 

takie same dla wszystkich mieszkańców miasta. Podziękował Burmistrzowi Miasta  

p. Jerzemu Bauerowi za działania i decyzje w omawianej sprawie.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk stwierdził, że trudno jest  zrozumieć to, że organ założycielski, 

właścicielski, którym jest Burmistrz Miasta   nie ma wpływu na to kiedy  wniosek  

o zatwierdzenie taryf  trafi do Burmistrza Miasta.  Radny uznał, że 70 dni to termin najkrótszy 

w jakim powinien być przedstawiony wniosek ale nic nie stoi na przeszkodzie, aby wniosek 

wpłynął odpowiednio wcześniej.  Radny uznał, że w każdej kalkulacji  są pozycje tzw. 

wynikowe i prognozowane a Rada Miasta i Burmistrz Miasta powinni mieć  wpływ na to jak 

Spółka planuje swoje koszty. 

Radny p. Władysław Krzyżanowski  wyjaśnił, że nie twierdził iż Burmistrz Miasta i Rada 

Miasta  nie mają nic do powiedzenia w sprawie taryf ale podkreślił, że zakwestionować 

wysokość taryfy można gdy wskaże błędy. Przypomniał, że w 2010r. radny p. Jerzy 

Pawluczuk był  Burmistrzem i również nie zdążył przedstawić Radzie Miasta taryf, choć sesja 

byłą w listopadzie.  Radny p. W. Krzyżanowski stwierdził, że są określone ustawowo terminy 

i Burmistrz nie może wpływać w tej kwestii na Prezesa Spółki, dodał że nie wiedział,  że  

w listopadzie nie będzie sesji, przypomniał, że dziwił się, że nie zaplonowano ostatniej sesji 

np. pożegnalnej . Dodał, że sesje może zwołać  Przewodniczący w każdym terminie.  

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych zaapelował o uporządkowanie dyskusji  

i nawiązanie do meritum.  

Radny p. Jacek Wilczyński zgłosił wniosek o zamknięcie dyskusji. Radny wyraził  zdziwienie 

tym, że Burmistrz Miasta poprzedniej kadencji mimo, że był uchwalony Plan pracy sesji nie 

wiedział o tym, że w listopadzie nie planowano sesji. 

Rada Miasta Ostrów Mazowiecka  

w głosowaniu 17 głosami ”za”   przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach „wstrzymujących się”, 

3 radnych nie wzięło udziału w głosowaniu opowiedziała się za zamknięciem dyskusji. 
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Punkt 13  

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych, wolne wnioski i  sprawy różne.  

 Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  udzielił odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

Odnosząc się do interpelacji radnego p. A. Pęksy wyjaśnił, że nie podjął jeszcze działań  

w podnoszonej sprawie. Zadeklarował, że sprawa będzie  uwzględniona w kompleksowych 

działań mających na celu poprawę  porządku w mieście.  Zapewnił, że działania będą podjęte 

ale muszą być przemyślane, aby nie mnożyły konfliktów. Uznał, że należy opracować  

mechanizm działań, o którym należy poinformować właścicieli nieruchomości i dopiero gdy 

nie będzie reakcji  właścicieli podjęte będą  bardziej zdecydowane kroki.    

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  uznał, że martwiącym jest fakt odnotowanego spadku 

pozycji miasta w przytoczonych przez radnego p. S. Dylewskiego rankingach. Zapowiedział, 

że należy przeanalizować jakie elementy były brane pod uwagę przy tworzeniu rankingu.     

Podkreślił, że kryterium pracy nie będą rankingi  a rozwiązywanie spraw, problemów itp.  

Wyraził nadzieję, że ta praca wpłynie na poprawę pozycji  miasta  w rankingach. 

Następnie Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że budżet miasta przekracza 

50 mln. zł. a więc audytor jest i pracuje. Zapewnił, że zostaną wskazane  obszary do audytu 

na 2015r. 

W dalszej kolejności stwierdził, że zdarzają się  rozbieżności między Urzędem a osobami 

fizycznymi czy firmami i nie udaje się ich rozwiązać a więc  trafiają do Sądu.  Dodał, że 

sprawy trafiają do Sądu albo dlatego, że nie można określić wzajemnych zobowiązań  lub są 

wynikiem czyjegoś niezadowolenia.  Stwierdził, że w mieście są różnego rodzaju sprawy i po 

to aby udzielić precyzyjnej odpowiedzi musi się z nimi wnikliwie zapoznać. Podkreślił, że 

sprawy sądowe o charakterze pracowniczym nie powinny być przedmiotem obrad sesji Rady 

Miasta.  Podkreślił, że wyroki sądowe należy respektować, w tym również trzeba ponosić 

konsekwencje finansowe. 

Nawiązując do wypowiedzi radnej p. Małgorzaty Bartkiewicz  stwierdził, że dotychczasowe 

doświadczenia wpłynęły na utratę przez nią  nadziei. Zapewnił, że chciałby tchnąć nadzieję  

w radną i mieszkańców zapowiedział, że zostanie przygotowana dokumentacja  na realizację 

ul. Bursztynowej i Bielskiej  i projekt zostanie złożony do Narodowego Programu Budowy 

Dróg Lokalnych. Dodał, że jeśli  projekt nie zostanie uwzględniony to ul. Bursztynowa, ze 

względu na jej ważność,  będzie realizowana etapami najprawdopodobniej począwszy do 

2016 r. Odnosząc się do kwestii budowy  ul. Podstoczysko uznał, że jest to temat do dyskusji, 

która powinna doprowadzić do wyboru  rozwiązania problemu tj. czy  realizować nową ulicę 

wzdłuż rowu czy  realizować ul. Podstoczysko łącznie z budową  kanalizacji. Podkreślił, że 

jest to inwestycja  bardzo kosztowna i ważna społecznie.   

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  odnosząc się do kwestii poruszanych przez radnego  

p. K. Laskę  wyraził nadzieję, że nowy system powiadamiania o  różnego rodzaju  

problemach np. awariach oświetlenia  skróci czas usuwania awarii. Zaznaczył, że  istotnym 

problemem mogą być tu tylko kwestie finansowe, jeśli będzie brak środków to zlecenia nie 

będą mogły być realizowane.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer stwierdził, że pozyskiwanie funduszy zewnętrznych jest 

istotnym elementem  realizacji polityki rozwoju miasta.  Rozstrzygnięć w tej kwestii jeszcze 

nie ma.  Podkreślił, że skuteczność w pozyskiwaniu środków nie wynika tylko z dobrze  

napisanego projektu.  

Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer  nawiązując do interpelacji dot. publikowania informacji  
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o umowach zawieranych przez Urząd Miasta i jednostki organizacyjne stwierdził, że sprawa 

będzie przeanalizowana pod względem zgodności z prawem. 

 

Na zakończenie Burmistrz Miasta p. Jerzy Bauer poinformował o tym, że zgodnie  

z wnioskami radnych podjął decyzję o tym, że pokój Komisji Rady Miasta został 

przeniesiony z poddasza do pok. nr 107  przy sali konferencyjnej, do pokoju w którym 

wcześniej znajdowała się obsługa Rady Miasta. Będzie to również pokój Przewodniczącego 

Rady Miasta i całego prezydium.  

 

Radny p. Andrzej Pęksa uznał, że nie satysfakcjonuje go odpowiedź Burmistrza Miasta. 

Uznał, że należy  niezwłocznie zobowiązać właściciela nieruchomości u zbiegu  

ul. Jagiellońskiej ul. 3 Maja  do uporządkowania płotu i  działki. Dodał, że w sprawie 

powinna interweniować Straż Miejska.   

Radny p. Stanisław Dylewski  wystąpił o zamieszczenie na stronie internetowej Urzędu 

Miasta wewnętrznego Regulaminu przeprowadzania przetargów. Zwrócił się o uaktualnienie 

strony internetowej.  

Radny p. Jerzy Pawluczuk  stwierdził, że wewnętrzny Regulamin prawdopodobnie dotyczy 

zbywania nieruchomości a przetargi  na usługi reguluje ustawa o zamówieniach publicznych.  

Radny p. Władysław Krzyżanowski zaapelował do Młodzieżowej Rady Miasta i Dyrektorów 

Gimnazjów o  uczczenie  rocznicy  zmiany Konstytucji RP.  

 

Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych przypomniał  o zbliżającym się terminie 

złożenia oświadczeń majątkowych.  

 

 

Punkt 14  

Zakończenie obrad. 

 Przewodniczący Rady Miasta p. Zbigniew Krych  poinformował o tym, że porządek 

obrad został wyczerpany a następnie zamknął  obrady IV-ej  sesji Rady Miasta w Ostrowi 

Mazowiecka. 

 

Przewodniczący Rady Miasta 

Zbigniew Krych 
 

Protokolant: 

Z-ca Naczelnika Wydz. A-1 

Izabela Rejniak  
 


